
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Záhorská Ves 

konaného dňa 20.2.2024 (o 17.00 hod. zasadačka OcÚ) 

 

 

 
Prítomní: JUDr. Boris Šimkovič 

Poslanci prítomní:  Danihel Erik, Meňhartová Zdenka, Meňhart Igor, Polák Peter, Nechala Stanislav, 

Mgr. Trstenská Zuzana, Pavlík Richard 

Neprítomní:  Danihel Pavol, Mgr. Klik Viktor - ospravedlnení 

Kontrolór obce :  Ing. Sloboda Vladimír 

Zapisovateľ: Adámková Viera 

Overovateľ zápisnice:  Danihel Erik 

 

 

 

Starosta obce otvoril zasadnutie OZ privítal prítomných poslancov a hostí, prečítal program a dal 

hlasovať.  

UZN č. 17/2024 – OZ obce Záhorská Ves schvaľuje program zasadnutia (pôvodný ako bol vyvesený) 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Schvaľovanie programu + overovateľa 

3. Schvaľovanie blankozmenka 

4. Zrušenie UZN č. 43/2023 zo dňa 18.4.2023 – dozorná rada ZO 

5. Diskusia 

6. Záver 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov;        Proti: 0;              Zdržal sa:  0              Neprítomní: 2 poslanci 

 

p. Meňhartová navrhla, aby sa bod č. 4 z programu vypustil, keďže na predchádzajúcom OZ sa 

hlasovalo za novú Dozornú radu ČOV. Poslanci súhlasili s vypustením bodu č. 4. 

 

UZN č. 18/2024 – OZ obce Záhorská Ves schvaľuje zmenu programu. 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schvaľovanie programu + overovateľa 

3. Schvaľovanie blankozmenka 

4. Diskusia 

5. Záver 

 

Hlasovanie: 

Za:  7 poslancov;       Proti: 0;              Zdržal sa: 0;               Neprítomní: 2 poslanci 

 

OZ odsúhlasilo overovateľa zápisnice p. Danihela Erika. 

UZN č. 19/2024 – OZ obce Záhorská Ves schvaľuje overovateľa zápisnice p. Danihela Erika. 

Hlasovanie: 

Za:   6 poslancov;      Proti: 0;              Zdržal sa: 1 (Danihel E.);    Neprítomní: 2 poslanci 

 

Schvaľovanie blankozmenky –  

p. Meňhart žiada uviesť do zápisnice – 1. p. Huraj – firma  CNC -  si neplní riadne povinnosti, 

o podpise blankozmenky mal OZ informovať skôr a nie na poslednú chvíľu, až poslancov na to 

upozornil poskytovateľ nenávratného finančného príspevku (Ministerstvo ŽP); 

2. stále chýbajú kontajnery, ktoré mali byť dodané do konca r. 2023, ani ďalší termín 5.2.24 nebol 

dodržaný, napriek sľubu p. Huraja. P. Orgoňová sa ho snažila v pondelok (19.2.24) kontaktovať 

mailom, do zasadnutia OZ neodpovedal.  



OZ bolo oboznámené s dôvodom podpisu blankozmenky v prospech Ministerstva životného prostredia 

SR v projekte „Rozšírenie kapacity triedeného zberu KO v obci Záhorská Ves“ v poskytnutí NFP 

a poverilo starostu obce podpísať zmluvu k blankozmenke a vlastnú blankozmenku.    

Starosta obce sa priamo pýtal aj kontrolóra či je to v poriadku, kontrolór potvrdil, že áno. Starosta 

uviedol, že niektorí poslanci ho oslovili, či je to v poriadku v zmysle zmenkového zákona, upresnil, že 

aj keď on nebude starostom blankozmenka je na obec Záhorská Ves a platí. Ďalšie otázky k bodu 

neboli.  

UZN č. 20/2024 – OZ obce Záhorská Ves  

1. schvaľuje v súlade so Zmluvou o poskytnutí NFP zo dňa 30.6.2023, čl 13 – Zabezpečenie 

pohľadávky...., zabezpečenie prípadnej budúcej pohľadávky poskytovateľa vo forme vlastnej 

blankozmenky pre poskytovateľa NFP 

2. poveruje starostu obce podpísaním Zmluvy k blankozmenke a blankozmenku na zabezpečenie príp. 

budúcej pohľadávky poskytovateľa 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov;            Proti: 0;                 Zdržal sa: 0;                    Neprítomní: 2 poslanci 

 

DISKUSIA: 

Starosta obce informoval – s p. Černickým spolupracuje na projekte SPP -  park pri pošte, požiadal ak 

má niekto, niekoho kto vie vypracovať žiadosti o NFP nech mu poskytne kontakt, starosta má zatiaľ 

len p. Huraja, poďakoval za kontakt na  p. Janíka a Mella - oslovil ich na VO na zabezpečenie  

rekonštrukcie OcÚ, informoval, že 21.3. je vítanie jari, verí, že sa zúčastní aj nový rakúsky 

veľvyslanec a pozval aj poslancov, výročná členská schôdza. 

Navrhol schváliť, že diskusia sa bude viesť len k bodom programu, ktoré sú schválené, čo OZ 

nepodporilo, nakoľko p. Štepánová navrhuje v diskusii prebrať diskrimináciu jej dieťaťa. 

p. Meňhartová – 1. poďakovala za opravu smetného koša na zastávke pri ZS, 2. veľmi v skratke 

a dobrej viere prosí, hlavne starostu, aby začali riešiť sťažnosť p. Štepána, aby poštu od nej 

a neobľúbených občanov nehádzal do koša, pretože mu píše len ak potrebuje štatutára, upozornila, že 

ak by starosta na sťažnosť reagoval hneď, nie po rozhovore so starou mamou dieťaťa, mohlo sa 

predísť mnohým krokom ako upozornenie školskej inšpekcie. Starosta uviedol, že pokiaľ vedia 

diskutovať cez telefón nie je problém, riešil to tak, že zavolal p. Štepánovú aj riaditeľku, veci bude aj 

naďalej riešiť osobne, riešil to tak ako to riešil a ak chcú nech to rieši komisia, načo bol upozornený p. 

Meňhartovou, že starosta je štatutár a on má problémy a sťažnosti riešiť, nie komisia.  

p. Štepánová – uviedla, že proti rozhodnutiu školy sa odvolali a považujú ho za neprávoplatné, na radu 

Regionálneho úradu majú podať sťažnosť starostovi obce ako nadriadenému, po stretnutí so starostom 

a riaditeľkou školy dostala vyjadrenie len od starostu zo školy ešte nie (stretnutie bolo 14.2.2024), 

majú si uvedomiť, že jej dieťa je diskriminované pol roka. Starosta uviedol, že p. riaditeľka im zašle 

stanovisko zo stretnutia.  

p. kontrolór – uviedol, že v prípade odvolania sa na rozhodnutie sú dve možnosti, ak dotyčný 

akceptuje rozhodnutie je to v poriadku a ak neakceptuje celý spis sa má poslať na Regionálny úrad čo 

p. riaditeľka ani starosta doteraz neurobili.  

p. Štepánová – uviedla, že na vyšetrenie na CPP majú termín na apríl a tento stav trvá teraz a tento rok 

a teraz diskriminujú jej dieťa, starosta uviedol, že v škole je 12 detí na ktoré má škola 2,5 asistentov. 

Starosta navrhuje, že ak sa nepáči postup starostu nech podajú trestné oznámenie. Nechápe o čo p. 

Štepánovej vlastne ide – uviedla, že vlastne znížili jej synovi vyučovacie hodiny z 3 na 2. p. Danihel 

E. uviedol, že nie riaditeľka znížila vyučovacie hodiny, ale CPP, tým že boli určené minulý rok – na 

čo sa spustila búrlivá diskusia.  

Starosta sa pýtal čo vlastne riešia, na čo mu bolo povedané, že keby to riešil pred dvomi mesiacmi 

nemuseli to teraz riešiť, starosta uviedol, že papierovo to neriešil a o čo ide, p. Trstenská uviedla, že 

ide o to dieťa a dieťa má nárok na vzdelávanie a majú si uvedomiť, že CPP určuje len koľko hodín má 

mať asistenta. Po búrlivej slovnej diskusii starosta ukončil zasadnutie OZ, čo mu odobrili 4 poslanci.  

 

 

 

V Záhorskej Vsi dňa 23.2.2024   

 



 


